

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 51-61

Sven Nilsson, Carl Persson, Anders Ödman och Gunnel Johansson	Närvarande
Ordförande Sven hälsade välkommen till mötet som hölls via telefon.	§ 51 Välkommen
<p>NORPORÉE, 1-3 juni Apelhult Stora Levene scoutkår har skapat ett säkerhetsdokument för arrangemanget som beskriver vem som gör vad vid en krissituation. Förberedelser för lägret görs nu bl.a. av kårerna som bidrar med programaktiviteter. Det har varit många som vill anmäla sig i efterhand, detta har diskuterats med Sven.</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporten.</p> <p>Ledarresa till Stockholm, 29 juni – 1 juli Carl rapporterade att 21 personer följer med på resan,</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporten.</p> <p>Ledarsegling i Varberg Anders är DS kontaktperson för arrangemanget. Han har ännu inget hört från arrangörerna.</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporten. Detta arrangemang kräver ingen lång framförhållning.</p> <p>Hantverksdag 1 september Det vore bra med en förhandsinformation till kårerna innan 15 juni.</p> <p>Styrelsen beslöt att Ing-Britt, som är DS kontaktperson för arrangemanget, ombeds se till att kårerna påminns i juni om arrangemanget.</p>	§ 52 På gång i arrangemangsplanen
<p>Resebidrag till distriktsårsmötet Timmersdala scoutkår har ansökt om ett resebidrag på 1860 kr, för 4 kårombud och en suppleant samt en mötesordförande.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna bidragsansökan. Gunnel deltog inte i beslutet.</p> <p>Bidrag till scoutupplevelse - Explorer Belt Mölnlycke scoutkår har ansökt om bidrag till 2 kårmedlemmar som ska delta i Explorer Belt 2018.</p> <p>Styrelsen beslöt att Bidra med 10 % av arrangemangsavgiften till de 2 medlemmarna i Mölnlycke scoutkår.</p>	§ 53 Beslut om bidrag

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 51-61

<p>Carl har tillfrågat Mikaela Paffo angående framtagning av grafisk profil för scoutdistriktet. Mikaela ska tänka på saken.</p>	<p>§ 54 Grafisk profil</p>
<p>Sven har haft mailväxling med Elin Martinsson och rapporterade följande:</p> <ul style="list-style-type: none">• Elin är långledig i sommar.• Hon jobbar med att arrangera Världskongressen för IOGT-NTO.	<p>§ 55 Distriktets verksamhetsutvecklare</p>
<p>Distriktsstyrelsen ska uppmana kårer att diskutera framtiden samt därefter bjuda in till två framtidsträffar. Anders rapporterade att han inte hunnit sammanställa diskussionsunderlagen till scoutkåren under april-maj. Sven föreslog två platser för Framtidsträffar: Skövde och Wendelsberg,</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Sven tar fram två datum i september• Anders har gjort ett utkast till diskussionsunderlag, han sänder detta till Sven för överläggning.• Diskussionsunderlaget ska sedan sändas ut i denna vecka.• Datum för två Framtidsträffar ska bifogas i utskicket.• Sven kontaktar Elin Martinsson för att kunna ordna webbmöte, om någon vill delta på distans. <p>Styrelsen behöver ha ett längre möte för att diskutera distriktets framtid och göra förslag till vision för distriktet. Flera olika ämnen bör diskuteras, som t.ex.: Distriktet drivs av en åldrande skara personer. Ekonomi - ska vi förvalta tillgångar eller använda ekonomiska medel till satsningar?</p> <p>Styrelsen beslöt att Se § 60.</p>	<p>§ 56 Framtidsarbete</p>
<p>GDPR, nya Dataskyddsförordningen, träder i kraft 25 maj 2018.</p> <p>Äldre pärmar med protokoll, verksamhetsberättelser, mm. kommer Sven att få av Sigbritt Andersson i början av juni.</p> <p>Styrelsen beslöt att Sven undersöker hur innehållet bör hanteras.</p> <p>Deltagare på distriktets arrangemang bör informeras om att deras personuppgifter kommer att hanteras av arrangörerna.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Checklistan för arrangemangsansvariga uppdateras ang. information till deltagare.• Personuppgifterna ska raderas inom 2 månader efter avslutat arrangemang.	<p>§ 57 GDPR</p>

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 51-61

<p>Säkerhetsdokument för distriktsarrangemang Ett säkerhetsdokument för distriktsarrangemang, dvs. en mall att utgå ifrån, bör skapas.</p> <p>Styrelsen beslöt att DS arbetar fram detta på ett kommande DS möte</p>	<p>§ 58 Säkerhetsdokument</p>
<p>Distriktsrådet för IOGT-NTO rörelsen i Göteborg vill ha en representant från Nykterhetsrörelsens scoutförbund. Har Rolf Carlsson redan åtagit sig uppdraget?</p> <p>Styrelsen beslöt att Anders kollar med Rolf Carlsson om han vill ställa upp.</p>	<p>§ 59 Distriktsråds- representant</p>
<p>Det inplanerade mötet lördagen den 16 juni i Utby, ställs in eftersom Sven då kan befinna sig i Australien.</p> <p>Styrelsen beslöt att Ha ett kortare telefonmöte efter den 1 juli</p> <p>Styrelsen behöver träffas på ett längre möte för att diskutera distriktets framtid och vision. Våra idéer ska sedan diskuteras på Framtidsträffarna med kårerna.</p> <p>Styrelsen beslöt att Sven sänder en Doodle till styrelsen för att ta fram ett nytt datum för att heldagsmöte.</p>	<p>§ 60 Nästa möte</p>
<p>Sven tackade för mötet och avslutade detsamma.</p>	<p>§ 61 Avslutning</p>

Skövde 2018-06-03

Vid pennan

Gunnel Johansson

Gunnel Johansson

Göteborg 2018-09-03

Justerat

Sven Nilsson